

## NTT Com Asia Limited



6 Chun Kwong Street, Tseung Kwan O Industrial Estate,  
Tseung Kwan O, Hong Kong  
Tel : (852) 3793 0288  
Fax : (852) 2918 0800  
Website : [www.ntt.com.hk](http://www.ntt.com.hk)  
Email Address : [marketing@ntt.com.hk](mailto:marketing@ntt.com.hk)

香港將軍澳將軍澳工業邨駿光街6號  
電話 : (852) 3793 0288  
傳真 : (852) 2918 0800  
網址 : [www.ntt.com.hk](http://www.ntt.com.hk)  
電子郵件 : [marketing@ntt.com.hk](mailto:marketing@ntt.com.hk)

### Senior Management

Hideaki Ozaki      President and CEO  
Theodoric Chan    Chief Commercial Officer  
Taylor Man        Chief Technology Officer

### 高層管理人員

尾崎英明      總裁兼行政總裁  
陳子良        首席商務總監  
文泰來        首席科技總監

### Business Activities

NTT Communications provides consultancy, architecture, security and cloud services to optimise the information and communications technology (ICT) environments of enterprises. These offerings are backed by the company's worldwide infrastructure, including leading global tier-1 IP network, Arcstar Universal One™ VPN network reaching 196 countries/regions, and 140 secure data centers worldwide. NTT Communications' solutions leverage the global resources of NTT Group companies including Dimension Data, NTT Data and NTT Security.

NTT Com Asia is NTT Communications' East Asia headquarters covering Hong Kong, Macao, Taiwan and Korea. The company provides enterprise-class network, data center, cloud, hosting and managed services, and operates its wholly owned subsidiary HKNet in Hong Kong.

For further information, please visit [www.ntt.com.hk](http://www.ntt.com.hk) | [www.hknet.com](http://www.hknet.com) | [www.facebook.com/nttca](http://www.facebook.com/nttca) | [www.linkedin.com/company/ntt-com-asia-limited](http://www.linkedin.com/company/ntt-com-asia-limited)

### Parent Company

Company Name : NTT Communications  
Country:            Japan

### Affiliates / Subsidiaries

HKNet Company Limited

### 業務概況

NTT Communications 致力提供專業顧問、基礎設施、保安及雲端服務，以優化企業的資訊和通訊科技環境。NTT Communications的服務建基於其遍佈全球之基礎建設，包括環球 tier-1 IP骨幹網絡、覆蓋196個國家/地區的 Arcstar Universal One™ VPN網絡，以及140座保安嚴密的數據中心。NTT Communications的綜合解決方案更網羅NTT集團之環球業務，包括旗下Dimension Data、NTT Data及NTT Security等。

NTT Communications全資附屬公司 NTT Com Asia，是東亞地區總部，管理香港、澳門、台灣及韓國等地。NTT Com Asia 提供企業級的網絡、數據中心、雲端、托管及管理式服務，並營運旗下的全資附屬機構 HKNet Company Limited。

詳情請瀏覽：[www.ntt.com.hk](http://www.ntt.com.hk) | [www.hknet.com](http://www.hknet.com) | [www.facebook.com/nttca](http://www.facebook.com/nttca) | [www.linkedin.com/company/ntt-com-asia-limited](http://www.linkedin.com/company/ntt-com-asia-limited)

### 母公司

公司名稱： NTT Communications  
國家：            日本

### 聯營或附屬公司

HKNet Company Limited